006538 SPE-XTS4060小型各种箱体专用丝印台
006538 SPE-XTS4060 Special Screen Printer for Various Small Boxes
          本丝印台适用于：纸箱，铁箱，塑料箱，木箱等印刷尺寸长宽600毫米以内的各种平面箱体的单色丝印，实际印刷图案尺寸长宽400*240毫米以内。

网框适合最大外径尺寸460*350毫米，厚度30毫米以内的各种网框。

          只需一人操作，特别适用于小批量的纸箱，铁箱等的丝网印刷。

This screen printer is suitable for: carton, iron box, plastic box, wooden box and other plane boxes which printing size is within 60mm *60mm, and the actual printing pattern size is within 400*240 mm.

The screen frame is suitable for all kinds of frames with maximum outer diameter within 460*350 mm and thickness within 30 mm .

Only need one person , especially suitable for small batch carton, iron box screen printing.

印刷定位准确，定位方式多样；Accurate printing positioning, positioning in various ways

纸箱定位印刷：本机框架两头带有卡边定位块4个，可直接卡住箱体边缘定位；主架两边安装有带针（直径1.2毫米）定位板4个，边缘定位后压下印台，定位针直接插入纸箱完全定位后进行印刷。

Carton positioning printing: the machine frame is equipped with 4 clamping  positioning blocks at both ends, which can directly jam the box body edge positioning; 4 positioning blocks with pins (1.2 mm in diameter) are installed on both sides of the main frame. Pressed down after edge positioning. The positioning pins are directly inserted into the carton for printing after complete positioning.

铁箱定位印刷：本机框架两头带有卡边定位块，可直接卡住箱体边缘定位；主架两边安装有带磁铁定位板4个，边缘定位后压下印台，磁铁直接吸附在铁箱表面完全定位，然后进行印刷。

Iron box positioning printing: the machine frame has a clamping positioning block at both ends, which can directly jam the box body edge positioning; 4 magnet positioning plates are installed on both sides of the main frame. After the edge positioning, press down the printing table. The magnet is directly attached to the surface of the iron box for complete positioning and then printing.

塑料箱，非铁制箱，木箱等定位印刷：根据印刷产品外尺寸，将主框架两头均安装上定位板并卡住箱体的两边后印刷。

Positioning printing of plastic boxes, non-iron boxes, wooden boxes, etc. : according to the outside size of the printed products, install positioning plates on both ends of the main frame and stick the two sides of the box for printing.

      二，操作简单方便，印刷快捷舒适；Easy operation, fast and comfortable printing;
          1，网框安装只需松开四个螺丝，网框即可直接放入架子中；拧紧螺丝固定住网框，然后固定两头长条卡板即可彻底固定住网框。

Just loosen four screws to install the screen frame, and the screen frame can be directly put into the shelf. Tighten the screws to fix the screen frame, and then fix both ends of the strip card plate to completely fix the screen frame.

刮板放置架防止刮板倾倒，整洁干净；

Squeegee rack can prevent squeegee dumping, and it is clean and tidy;

两边把手设置轻松提起整机移动；

Handles equipped on both sides ,and it is easy to lift the whole machine to move;

根据箱体情况，两头卡边定位块即可单边安装也可双面安装；

According to the case, both sides of the clamping edge positioning block can be unilateral installation or double-sided installation;

三，结构设计合理，整体牢固稳定

Reasonable structure design, solid and stable overall machine
整体采用特制铝合金材料并氧化处理表面与钢板件构成，两头长条卡板保证整机牢固稳定；所有部件均可根据网框和印刷图案需要进行移动，以达到定位最准确，操作最轻松，移动最方便。

The overall machine adopts steel plate and special aluminum alloy material which surface is oxidized treatment . Two long strips card to ensure the stability of the whole machine; All parts can be moved according to the screen frame and printing pattern, so as to achieve the most accurate positioning. The operation is easy and the movement is convenient.

本机除铝合金材料外，其余部件均采用电镀表面处理，耐腐蚀，耐清洁，长期使用不生锈。

所有金属部件均使用优质厚度2毫米钢板激光切割而成，部分部件安装孔为长条形，方便用户调整需要。

Except for aluminum alloy material, the other parts of the machine adopt electroplating surface treatment, corrosion resistance, clean resistance, long-term use without rust.

All metal parts are cut by high quality steel plate with a thickness of 2mm laser. Some parts have long mounting holes for convenient adjustment.

出口欧美产品要求与包装质量，体积小，重量轻；

配有全套安装工具和详细安装说明书，并配有易损件备用更换；用户不需另配工具即可轻松安装使用
出口欧美标准五层纸箱包装，箱内各种金属件均单独包装或隔离摆放，保证各种金属部件不直接接触。

外包装尺寸35*10*10厘米（0.015立方米），净重3千克，运输费用更低廉。

Requirements and packaging for export to Europe and America, small volume, light weight;

Equipped with a full set of installation tools and detailed installation instructions, and equipped with spare parts for replacement; Users can easily install and use it without additional tools

Export to Europe and America standard five layer carton packing, all kinds of metal parts in the box are individually packed or placed in isolation, to ensure that all kinds of metal parts do not touch directly.

The packing size is 65*10*10 cm (0.015 m3), the net weight is 3 kg, the transportation cost is lower.

部件：

1，3030欧标铝型材：60厘米  2只

铝型材堵头：4个

M6滑块，每条铝型材外边：把手2个，定位磁铁块4个（6个）

每条铝型材上边：两头固定条2个，刮板支架2个  网板固定板2个（6个）

每条铝型材里边：两头卡位块4个，网板底部支撑块4个（8个）

            合计：每条铝合金20个，两条40个（备用滑块4个，螺丝4个）

4，包装箱：

淘宝购买：长条5号10x10x35cm  两个对头接起来 
006539 SPE-XTS60120大型各种箱体专用丝印台   

 006539 SPE-XTS60120 Special Screen Printer for Various Big Boxes
          本丝印台适用于：纸箱，铁箱，塑料箱，木箱等印刷尺寸长宽1000毫米以内的各种平面箱体的单色丝印，实际印刷图案尺寸长宽800*400毫米以内。

网框适合最大外径尺寸1000*550毫米，厚度30毫米以内的各种网框。

          两人操作，特别适用于小批量的纸箱，铁箱等的丝网印刷。

This screen printer is suitable for: carton, iron box, plastic box, wooden box and other plane boxes which printing size is within 100mm *1000mm, and the actual printing pattern size is within 800*400 mm.

The screen frame is suitable for all kinds of frames with maximum outer diameter within 1000*550 mm and thickness within 30 mm .

Only need one person , especially suitable for small batch carton, iron box screen printing.

一，印刷定位准确，定位方式多样；Accurate printing positioning, positioning in various ways

纸箱定位印刷：本机框架两头带有卡边定位块4个，可直接卡住箱体边缘定位；主架两边安装有带针（直径1.2毫米）定位板6个，边缘定位后压下印台，定位针直接插入纸箱完全定位后进行印刷。

Carton positioning printing: the machine frame is equipped with 4 clamping  positioning blocks at both ends, which can directly jam the box body edge positioning; 6 positioning blocks with pins (1.2 mm in diameter) are installed on both sides of the main frame. Pressed down after edge positioning. The positioning pins are directly inserted into the carton for printing after complete positioning.

铁箱定位印刷：本机框架两头带有卡边定位块，可直接卡住箱体边缘定位；主架两边安装有带磁铁定位板6个，边缘定位后压下印台，磁铁直接吸附在铁箱表面完全定位，然后进行印刷。

Iron box positioning printing: the machine frame has a clamping positioning block at both ends, which can directly jam the box body edge positioning; 6 magnet positioning plates are installed on both sides of the main frame. After the edge positioning, press down the printing table. The magnet is directly attached to the surface of the iron box for complete positioning and then printing.

塑料箱，非铁制箱，木箱等定位印刷：根据印刷产品外尺寸，将主框架两头均安装上定位板并卡住箱体的两边后印刷。

Positioning printing of plastic boxes, non-iron boxes, wooden boxes, etc. : according to the outside size of the printed products, install positioning plates on both ends of the main frame and stick the two sides of the box for printing.

     二，操作简单方便，印刷快捷舒适；Easy operation, fast and comfortable printing;
          1，网框安装只需松开六个螺丝，网框即可直接放入架子中；拧紧螺丝固定住网框，然后固定两头长条卡板即可彻底固定住网框。

Just loosen six screws to install the screen frame, and the screen frame can be directly put into the shelf. Tighten the screws to fix the screen frame, and then fix both ends of the strip card plate to completely fix the screen frame.

刮板放置架防止刮板倾倒，整洁干净；

Squeegee rack can prevent squeegee dumping, and it is clean and tidy;

两边把手设置轻松提起整机移动；

Handles equipped on both sides ,and it is easy to lift the whole machine to move;

根据箱体情况，两头卡边定位块即可单边安装也可双面安装；

According to the case, both sides of the clamping edge positioning block can be unilateral installation or double-sided installation;

三，结构设计合理，整体牢固稳定

Reasonable structure design, solid and stable overall machine
整体采用特制铝合金材料并氧化处理表面与钢板件构成，两头长条卡板保证整机牢固稳定；所有部件均可根据网框和印刷图案需要进行移动，以达到定位最准确，操作最轻松，移动最方便。

The overall machine adopts steel plate and special aluminum alloy material which surface is oxidized treatment . Two long strips card to ensure the stability of the whole machine; All parts can be moved according to the screen frame and printing pattern, so as to achieve the most accurate positioning. The operation is easy and the movement is convenient.

本机除铝合金材料外，其余部件均采用电镀表面处理，耐腐蚀，耐清洁，长期使用不生锈。

所有金属部件均使用优质厚度2毫米钢板激光切割而成，部分部件安装孔为长条形，方便用户调整需要。

Except for aluminum alloy material, the other parts of the machine adopt electroplating surface treatment, corrosion resistance, clean resistance, long-term use without rust.

All metal parts are cut by high quality steel plate with a thickness of 2mm laser. Some parts have long mounting holes for convenient adjustment.

四，出口欧美产品要求与包装质量，体积小，重量轻；

配有全套安装工具和详细安装说明书，并配有易损件备用更换；用户不需另配工具即可轻松安装使用
出口欧美标准五层纸箱包装，箱内各种金属件均单独包装或隔离摆放，保证各种金属部件不直接接触。

外包装尺寸65*16*16厘米（0.015立方米），净重5.5千克，运输费用更低廉。

Requirements and packaging for export to Europe and America, small volume, light weight;

Equipped with a full set of installation tools and detailed installation instructions, and equipped with spare parts for replacement; Users can easily install and use it without additional tools

Export to Europe and America standard five layer carton packing, all kinds of metal parts in the box are individually packed or placed in isolation, to ensure that all kinds of metal parts do not touch directly.

The packing size is 65*16*16 cm (0.016 m3), the net weight is 5.5 kg, the transportation cost is lower.

  部件：

1，3030欧标铝型材：60厘米  4只

铝型材堵头：4个（已经进货，赵峰处）

铝合金连接条：4个

M6滑块，每条铝型材外边：把手4个，定位磁铁块6个（10个）

每条铝型材上边：两头固定条2个，刮板支架4个  网板固定板3个（9个）

每条铝型材里边：两头卡位块4个，网板底部支撑块6个（10个）

            合计：每条铝合金29个，两条58个（备用滑块6个，螺丝6个）

淘宝购买：长条5号10x10x35cm  两个对头接起来 
